
(Ne)mladinska poteza vodstva
OK ZSMS

Želeli odgovor —
dobili neuteme-
Ijeno obtožbo

Vodstvo OK ZSMS Ljubljana-Šiška je na
vprašanje predsedstva 0 0 ZSMS tozd IVET —
Titovi zavodi Litostroj, kaj se dela v CIDMŠ, ozi-
roma kaj je narejenega na tem projektu, reagi-
ralo zelo nenavadno in precej nesramno. V
Javni tribuni so namreč v obliki flanka z
naslovom »Zakaj neobveščenost?« Članek
že z naslovom obtožuje, vsebino pa pre-
veva ena sama neutemeljena kritika, češ
da smo vsi skupaj neobveščeni. Vsebi-
na članka meče slabo luč ne samo na
člane predsedstva OO ZSMS tozd IVET, mar-
več na celotno mladinsko organizacijo Litostro-
ja, ki jo predstavlja nič manj kot tisoč petsto mla-
dincev. AvtorčlankaFrancPodgoršek —sekre-
tar OK ZSMS Ljubljana-Šiška — obtožuje pred-
sedstvo 0 0 ZSMS tozd IVET za neobvešče-
nost. Člani predsedstva lahko mirno odgovori-
mo, da smo obveščeni o vsem okoli CIDMš,
vendar želimo videti tudi konkreten napredek v
tem domu in ne samo dogovarjanje. Ce je kdo
neobveščen, potem je to vodstvo OK ŽSMS
Ljubljana-Šiška, posebno pa tov. Podgoršek, ki
v članku omenja, naj redno beremo Javno tri-
buno in Driblacije. Če bi se omenjeni tovariš po-
zanimal, kakšna je struktura mladih v Litostroju,
bi vedel, da več kot tri četrtine mladih iz Lito-
stroja ni Šiškarjev, temveč se predvsem vozijo
izGorenjske, Štajerske, Dolenjske, Notranjske.
Torej ne berejo Javne trtoune, ki je izključno ši-
šenskilist, Driblacijepa izhajajoenkratletno, in-
formaclja, stara leto dni, pa kot veste, nič ne
pomeni. Pa še to, Driblacije izdaja OK ZSMS
Ljubljana-Šiška.

Torej, to je neobveščenost, mar ne? In še to,
objaviti članek brez argumentov, je zelo tve-
gana zadeva. Člani predsedstva 0 0 ZSMS
tozd IVET smo imeli tudi skupen sestanek z
vodstvom OK ZSMS Ljubljana-Šiška, sklican
izrecno samo zaradi tega obtoževalnega član-
ka. Tam smo resda dobili nekaj več informacij
kot v članku, vendar vodstvo OK ZSMS Ljublja-
na-Šiška svoje napake v časopisu ne priznava.
Še ena neprava poteza. Na sestanku je vodstvo
OK izrazilo tudi željo, da taka in podobna vpra-
šanja postavljamo v prihodnje na posebnih se-
stankih. Clani OO ZSMS IVET se sprašujemo,
zakaj? Mar ni zapisnik seje statutarno veljaven
dokument, v katerem so lahko taka vprašanja?
Priporočamo vodstvu OK, da skrbno preberejo
pravila mladinskega delovanja. Zakaj vodstvo
OKZSMSbije»tihovojno«znami, kottudi sce-
lotno mladinsko oiganizacijo v Litostroju, ne
vemo. Vemo pa, da smo jim že velikokrat pri-
skočili na pomoč. Se morda OK boji tako pere-
čih vprašanj ali tako aktivne 0 0 ZSMS, ali pa se
vodstvo počuti kot »gospodar« vse šišenske
mladine, čeprav so le zastopniki naših in vseh
mladinskih interesov (v tem primeru ne).
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